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CLAIRE PARSONS ///// QUINTET 

Claire Parsons, vocals
Eran Har Even, guitar 
Pol Belardi, bass
Jérôme Klein, drums, keys 
Niels Engel, drums 
+ special guests 

FR

Le « Claire Parsons ///// Quintet » est une jeune collaboration multinationale entre la chanteuse britannique Claire Parsons, le guitariste israélien Eran Har Even, le bassiste luxembourgeois Pol Belardi et le batteur Niels Engel, ainsi que le batteur et pianiste français Jérôme Klein. Le projet est actuellement basé au Luxembourg, à Bruxelles et à Amsterdam et représente un jazz européen moderne en évolution continue. Le projet est né de la volonté de ces cinq jeunes interprètes à collaborer et à intégrer leurs différents backgrounds dans les compositions originales de Claire Parsons et d’Eran Har Even. Chaque musicien apporte sa vision et son style, créant une atmosphère intime et un équilibre dans cet environnement créatif commun. 

Claire Parsons est une chanteuse et professeure de jazz britannique originaire du Luxembourg. Après le piano classique et la guitare, elle a étudié le chant jazz avec le chanteur de jazz de renommée internationale David Linx et a approfondi ses connaissances en harmonie et composition jazz. Elle joue et compose dans divers groupes, ce qui lui permet de se produire sur de multiples scènes et dans des festivals nationaux et internationaux.

EN 

The ‘Claire Parsons ///// Quintet’ is a young multinational collaboration between British singer Claire Parsons, Israeli guitarist Eran Har Even, Luxembourgish bass player Pol Belardi and drummer Niels Engel, and French drummer and pianist Jérôme Klein. The project is currently based in Luxembourg, Brussels and Amsterdam and is a witness of a constantly developing modern European jazz sound. The project was born out of the desire to form a creative connection between five young up-and-coming performers and to blend their contrasting backgrounds into the original compositions of Claire Parsons and Eran Har Even. Each of the musicians bring their unique vision and style to the music and thus create a very intimate and exciting atmosphere, with the intention of creating harmony and balance within the existing environment.

[bookmark: _GoBack]Claire Parsons is a British jazz singer and teacher from Luxembourg. Her interest in music started at an early age where she studied classical piano and guitar. She later studied jazz vocals with the internationally renowned jazz singer David Linx and deepened her knowledge in jazz harmony and composition. She plays and composes in various bands, which allowed her to play on multiple national and international stages and festivals.

